



Referat af eleverrådsmødet ved SOSUFYN Odense

Tid: onsdag, den 3. maj.

Sted: [Onlinemøde](#) på Teams

Mødedeltagere:

Eleverrådet:

Emil Norah Mikkelsen, Daniel Simon, Anne Mette Olesen, Rita Margrete Mortensen, Lonnie Jensen, Thea Støchkel Vesterø, Katrina Eversen, Thomas Dalvad, Line Schmidt Poulsen, Jette Wichmann Steffensen.

Administrationen:

Steen Smedegaard Kjeldsen, Stine Damm Börjeson.

Afbud:

Eva Jensen, Marie Løwe. Ditte Sofie.

Dagsorden med referat:

Formanden Katrina Maria Eversen byder velkommen.

1. Formalia.

a) Valg af dirigent

Valgt af Katrina.

b) Valg af referent

Valgt er Thomas.

c) Godkendelse af dagsordenen

- Dagsorden er godkendt.

2. Præsentationsrunde.

- Alle får givet en præsentation af dem selv.

3. Nyt fra udvalgene.

- | | |
|--|---|
| a) Formanden | Ønsker at vide om de andre elevråd på Fyn også stiller med medlemmer til dvs. Udvalg. Overgår til det fælles elevråd. |
| b) Kantinen | Intet til punktet. |
| c) Festudvalg | Vil gerne dele informationer om tiltag de arbejder med og fremtidige arrangementer. |
| d) Pr-udvalget | Medlem af udvalget Emil og Eva stopper i udvalget pga. Uddannelsesstop. |
| - Hvad arbejder udvalget på? | |
| - Skolens Facebook-side: | |
| f) Det fælles elevråd | Onlinemøde den 8. maj kl. 14-15:30. |
| - Opdatering på EUX-repræsentant til det fælles elevråd. | Intet til punktet. Overgår til næste møde. |

4. Siden sidst.

- | | |
|--|---|
| a) Forslag til nyt Eduadm. | Punktet udgår, overgår til LUU. |
| b) Udskiftning af kaffemaskine. | Steen tager det gerne med til skolen, og punktet overgår til kantineudvalgsmedlemmet. |
| c) workshop om "Egenomsorg". | Intet til punktet. |

d) Foredrag om skizofreni.

Overgår til næste punkt. Vil kontakte Eva for mere information.

e) Et hold mangler strøm i deres stikdåser.

Steen informerer os om at hvis vi kender klasselokalet, kan Steen eller vi selv give det videre til skolens servicemedarbejder. Steen sender den videre.

5. Besøg af blodbussen.

Vi må gerne forhøre os hos blodbanken om de vil komme ud på skolen. Steen undersøger også hos skolens ledelse om der er nogen indvendinger. Jette tager kontakten.

6. Deltagelse i bonusfag.

Rita oplever bonusfag som at være tilfældigt og formålsløst. Steen vil gerne arbejde for at det bliver bedre forklaret hvad formålet med bonusfaget er, og tage kritikpunkter med tilbage til skolen.

7. Border i PAU-bygningen.

Antal af studieborder i lokalerne passer ikke til antal af elever og grupper i rummet ifølge Emil. Steen opfordrer til at tage punktet op på Det fælles elevråd.

8. Dialog med PMF-formand.

Rita inviterer PMF til vores næste elevrådsmøde.

9. Gangstier ved p-pladser.

Steen fortæller at der bliver arbejdet i at lave markering af gangstier på de nuværende veje der er forbeholdt fodgænger. Rita mf. Vil gerne skrive skrivelse om trafikforholdene på skolens område.

10. Kommunikation.

a) Opdatering og vedligeholdelse af hjemmesiden.

Vi tager punktet med til DFE. Daniel Simon vil gerne hjælpe med siden.

11. Lukkede punkt.

12. Næste møde.

a) Dato?

Næste møde bliver den 7. juni. Det bliver både fysisk og online.

b) Nye punkter?

Parkeringsforbud, bliver det håndhævet?
Steen vil undersøge med skolen og vende tilbage til næste møde.

13. Eventuelt.

Mødet afsluttet klokken 14:46.

På elevrådets vegne

Formand Katrina Maria Eversen

Referent: Thomas Dalvad